
VOZI ME VLAK

Kamničan:
da ali ne?
Pisali smo že o predlogu

naj Kamničan ustavlja pri
Bratovševi ploščadi. Neka-
teri prebivalci tega konca
Bežigrada so zamisel z
navdušenjem sprejeli, saj
se z vlakom prej pride v
mesto kot z zelencem. Ne-
rodno pri tem je le, da vlak
ne vozi tako pogosto kot
mestni avtobus, in da bi bi-
lo treba od železniške po--
staje potem.spet na zelen-
ca, da bi prišli do cilia.

Povprašali smo nekaj
krajanov, če bi se vozili s
Kamničanom v središče

mesta. Dijaki in študentje
so menili, da bi se peljali z
njim, če bi vedeli za vozni
red Tisti, ki delajo v mestu,
bi tudi kdaj sedli nanj. še
posebno takrat, ko je gne-
ča na zelencih nepopisna,
to pa je zjutfaj med peto in
sedmo uro. Tudi v mesto bi
se kdaj peljali z otroki, saj
je danes zanje v/ak že prava
atrakcija.

Kamničan torej vozi, a v
soseski pri Ruskem carju
ne ustavlja, ker ni urejene-
ga postajališča. Kaj o tem
menijo na krajevnih skup-
nostih 7. september in Ur-
ške Zatler? Za zbor obča-
novsta spregovorila tajnika
Davorin Možina in Iztok
Majcen.

••Sprva smo bili nad za-
mislijo, da b/ vlak ustavljal
tudi pri nas. zelo navduše-
ni. čeprav posebne ankete
med prebivatstvom nismo
opravili Menili smo, da bi
bila gneča na avtobusih 14,
6 in 8 precej manjša, če bi
nekateri hodili na vlak - še
posebno mladina, ki jim bi
smer železniške postaje
ustrezala. da jim potem ne
bi bilo treba še pcsebej

presedati. Potem so se
stvah zapletle. saj pot, ki
vodi od BS -7 do vojaške-
ga skladišča n/ prevozna!
Ce bi tam napravili postaja-
lišče, bi morali razrešiti tudi
pomen te poti. Menili smo
tudi. da sta postaji na Bri-
nju in na Črnučah bolj
upravičeni kot na našem
koncu. Zakaj? Tam imajo
mnogo delovnih organiza-
cij - to pa pomeni, da je
ustavljanje vlaka tam bolj
potrebno. Iz mesta na Bri-
nje in na Črnuče se marsik-
do pelje s Kamničanom,
ker ima blizu postaje služ-
bo Tudi na Črnučah in na
Brinju vstopa v Kamničana
mnogo delavcev, dijakov in
študentov V naših dveh
krajevnih skupnosti pa ni-
mamo delovnih organiza-
cij, Zatorej menimo. da za
enkrat Kamničan pri nas ne
bo ustavljal Za nameček
pa je oo Crnuč do nas in od
nas do Brinja le nekaj več
kot kilometer razdalje; kar
je skoraj premalo

Naša sogovornika sfa še
posebej poudarila, da
razprave o tem ali naj Ka-
mničan ustavlja na tem
koncu Bežigrada ali ne še
niso zaključene Če bo kri-
za z bencinom še hujša, če
bo Kamničan vozil pogo-
steje. ne samo ob konicah
in ob delavnikih kot sedaj,
je seveda možno. da bodo
tudi prebivalci okrog Ru-
skega carja dobili nov pre-
voz do mesta - vlak
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